
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

Het wijkcentrum voor de wijk Ruwaard verhuist van d’n Iemhof naar de plint van de 

Sterrebosflat. In 2018 is hierover een raadsbesluit genomen. In 2019 heb ik u geïnformeerd 

via een nieuwsbrief en via een podiumbijeenkomst. Met deze brief informeer ik u over de 

stand van zaken. 

 

Contract getekend 

De beheerstichting Wijkcentrum Ruwaard heeft het contract voor de grondoverdracht van d’n 

Iemhof en het huurcontract van het nieuwe wijkcentrum met de gemeente getekend. Dit was 

een belangrijke voorwaarde voor de start van de bouw. Tevens geeft dit duidelijkheid richting 

de initiatiefnemers voor het gezondheidscentrum dat (deels) op de plek van d’n Iemhof gaat 

komen.  

 

Bouw 

Gelukkig gaat de bouw (vooralsnog) door, ondanks alle corona-perikelen. Er is geen 

feestelijke ‘start bouw’ geweest maar de werkzaamheden zijn begin maart wel begonnen. 

Door de vele regen was het grondwaterpeil met 60 cm. gestegen waardoor eerst het water 

moest worden weggepompt. Nu kan worden begonnen met het afgraven van de grond en het 

leggen van de fundering. In verband met  PFAS wordt er een grondonderzoek uitgevoerd. 

Naar verwachting slechts een formaliteit maar wel nodig om de zwarte grond af te graven. Dit 
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Volgvel Ons kenmerk 

 

zal waarschijnlijk in de week van 13 april starten. Aansluitend wordt de achtergevel gesloopt. 

Tot nu toe loopt alles conform planning. Ook de leveranties van materialen. Op de bouw werkt 

iedereen gespreid conform de Corona richtlijnen. Uit voorzorg is de gang naar de Sterrebosflat 

afgesloten zodat er geen contact is tussen bewoners en de bouwvakkers. 

 

Organisatie en vrijwilligers 

Er zijn diverse werkgroepen actief voor het nieuwe wijkcentrum. De werkgroep Organisatie 

werkt een aantal documenten uit waaronder aangepaste statuten waarin meer invloed is 

weggelegd voor gebruikers en vrijwilligers. De werkgroep Vrijwilligers werkt aan een concept 

vrijwilligersbeleid. Dat is een heel eind klaar. Daarnaast wordt door beide werkgroepen 

nagedacht over hoe we de organisatie straks vorm geven. Welke vaste krachten, welke 

vrijwilligers(taken) en hoe gaan we dit organiseren. 

 

Keuken 

Het is gelukt om de professionele keuken uit te breiden door een deel van de ruimte naast de 

keuken erbij te trekken. De vraag voor uitbreiding kwam vanuit de horeca werkgroep. De 

naastgelegen hobbykeuken kan gebruikt worden door kookgroepen van bewoners die graag 

samen koken en eten. 

 

Ontwerp voor de tuin 

Aan de zijde van de Brederostraat is de wens van betrokkenen om een tuin te maken van het 

terras van het wijkcentrum tot aan de stoep. Samen met de werkgroep buitenruimte, 

bewoners en gebruikers wordt hier een plan voor gemaakt. Daarvoor is de hulp ingeschakeld 

van een tuinarchitect. BrabantWonen heeft besloten om de kosten voor de architect te 

betalen.  

 

Ontwerp binnenruimte 

Bijeenkomsten liggen stil vanwege de corona crisis. We plannen nu een bijeenkomst in juni 

waarin we zowel met de inrichting van tuin en binnenruimte aan de slag gaan. Het is nog 

onzeker of deze door mag gaan. 

 

Subsidies 

Voor de inrichting van het gebouw en de tuin is natuurlijk geld nodig. Naast een bijdrage van 

de gemeente Oss (conform raadsbesluit) en van Stichting d’n Iemhof is er meer financiering 

nodig. 



Volgvel Ons kenmerk 

 

De eerste aanvraag is bij het Oranjefonds ingediend. Aanvragen bij het VSB Fonds en 

Stichting Doen volgen. Voor financiering van de tuin wordt ook gesproken met oa. Rabobank 

en Provincie Brabant. 

 

Proeftuin: Nieuwe vormen van dagbesteding & laagdrempelig ontmoeten 

In de afgelopen maanden zijn er samen met Proeftuin partners plannen gemaakt voor nieuwe 

vormen van dagbesteding en laagdrempelig ontmoeten in het nieuwe wijkcentrum. Er is een 

eerste verkenning gedaan van welke behoefte er is, wat het aanbod zou kunnen zijn, wat dit 

vraagt van partijen in toeleiding en begeleiding en welke rol bewoners, wijkcentrum en de 

verschillende partners hierin spelen. Alle betrokkenen brengen in de komende tijd nog beter in 

beeld waar bewoners behoefte aan hebben en maken een gezamenlijk plan om te zorgen dat 

bewoners dicht bij huis een fijne plek hebben om naar toe te gaan. Zo zijn ze niet afhankelijk 

van vervoer naar die plek buiten de wijk, maar kunnen ze ook naast de reguliere tijden binnen 

lopen voor een bakje koffie. 

 

Hopelijk heeft u nu een helder beeld van de actuele status rondom het nieuwe wijkcentrum. 

Via het bestuur, diverse werkgroepen en overige betrokkenen zoals wijkraad en wijkstichting 

Ruwaard en het Huis van de Wijk zijn ontzettend veel vrijwilligers bezig met mooie plannen. 

Voor de zomer zal ik u opnieuw informeren over de actuele stand van zaken.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

Frank den Brok 

Wethouder Vastgoed en Ontmoeten  

 

 

 


